
  

Zápis 
 

ze 7. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 11.10.2005 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 16 
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání: 
 
1. Aktualizace vnitřního předpisu Podmínky přijímání ke studiu,přijímacího řízení a studia 
cizinců studujících ve studijním programu uskutečňovaném v cizím jazyce na VŠCHT Praha 
2. Příloha č.4 Statutu VŠCHT Praha 
3. Příloha č.3 Statutu VŠCHT Praha 
4. Studijní a zkušební řád VŠCHT Praha (bakalářské a magisterské studijní programy) 
5. Studijní a zkušební řád VŠCHT Praha (doktorské studijní programy) 
6. Dlouhodobý záměr VŠCHT Praha na období 2006-2010 
7. Různé 
 
 
Ad 1. 
 U vnitřního předpisu  Podmínky přijímání ke studiu….. došlo pouze k formální úpravě 
při vybírání poplatků za studium. Upravené znění bylo schváleno (15-0-0) 
 
Ad 2. 
 Příloha č. 4 – Podmínky studia cizinců (škrtají se v souladu se zákonem slova cizinci 
samoplátci) schváleno (15-0-0) 
 
Ad 3. 
 Příloha č. 3 - Poplatky (formální úpravy) schváleno (15-0-0)  
 
Ad 4. 
 Studijní a zkušební řád VŠCHT Praha - část věnovaná bakalářským a magisterským 
programům - byl schválen (15-0-0) v předložené podobě 
Ad 5. 

Ve Studijním a zkušebním řádu VŠCHT Praha týkajícím se doktorských studií došlo 
k významným změnám, zejména: 

• Ruší se nutnost podávat autoreferát 
• 2/3 členů komise musí mít titul CSc., Ph.D. nebo ekvivalent 
• počítá se s aktivní účastí na konferencích 
 

Ing. Schreiberová za Pedagogický výbor AS VŠCHT souhlasí s koncepcí předloženou pror. 
Moravcovou. 
Souhlas za Vědecký výbor přednesl také doc.RNDr. Gedeon a prezentoval navrhované úpravy. 
V následující diskusi bylo zmíněno zejména: - návrh na termín 15 dní na rozeslání 
dokumentů – zůstává navržená lhůta 1 měsíc, potřeba akceptovat kvalifikační stupeň DrSc. a 
DSc., otázka započítávání mateřské dovolené do délky 7 let studia (posoudí děkan), bylo 
zvažováno prodloužení délky obhajoby na 90 minut. 
 
Po delší diskusi a zapracování připomínek členů AS byl předložený materiál schválen 
(13-0-3). 



  

Ad 6. 
Akademický senát zahájil projednávání Dlouhodobého záměru VŠCHT Praha na období 
2006 - 2010. V diskusi byly probírány různé aspekty jednotlivých částí DZ, bylo upozorněno 
na drobné formální nepřesnosti atd. Dlouhodobý záměr bude projednávat Vědecká rada 
VŠCHT, 25.10. 2005 bude na pořadu jednání AS jeho schvalování. 
 
Ad 7 
7.1 Na otázku proč se dosud netopí, odpověděl pan kvestor, ze dosud nebyla provedena 
výměna všech ventilů. Počítá se, že topná sezona začne na budově B 20.10.2005 
7.2 Doc. RNDr. Matějka požaduje jako uživatel doplnění informací o programu Landesk. Pan 
rektor zajistí nápravu. RNDr. Sajdl v této souvislosti žádá o účast na příštím zasedání doc. 
Böhma. Problematiku Landesk je nutno řešit. 
7.3 Ing. Patera požaduje umístění kuřáckých popelníků dále od vchodu do budovy 

 
Další řádné zasedání AS VŠCHT 

se koná  25.10. 2005 od 14 hod. ve velké zasedací síni rektorátu 
 
 
 
 

Zapsala: M. Špicarová                                                                        Za správnost: M.Březina 


